
 

 

 
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL SECTORIAL 
D’ESPORTS 20/12/2016  
 
 
A la Sala de Plens de l’Ajuntament de Sant Cugat del Vallès, quan són les 19:05 
hores, s’inicia la sessió ordinària del Consell Sectorial d’Esports, sota la presidència 
del Sr. Eloi Rovira i Campos, Regidor d’Esports i Joventut, i amb l’assistència dels 
següents membres: 
 

ENTITAT REPRESENTANT 

CLUB GIMNÀSTICA RÍTMICA I 
ESTÈTICA SANT CUGAT 

Gemma Figueras 

CLUB HANDBOL SANT CUGAT Miquel Catarineu Barenys 

CLUB HANDBOL SANT CUGAT Anna Maymús 

CLUB RUGBY SANT CUGAT Maurici Benito Aracil 

CLUB VOLEIBOL SANT CUGAT Lluís Moreno Lasalle 

ESCOLA THAU  Ricard Bahí 

FUNDACIÓ DEPORTIVA DE HÍPICA 
ADAPTADA FEDERICA CERDÁ 

Victoria Rodríguez Simón 

GRUP MUNICIPAL PP Alfredo Bergua 

GRUP MUNICIPAL PSC Francesc Aguilà 

REGIDOR NO ADSCRIT Dimitri Defranc 

JUNIOR F.C. Xavi Guix 

JUNIOR F.C. Ma. Rosa Cruells 

PAIDOS + FUNDESPAI José González Acebedo 

PENYA BLAUGRANA SANT CUGAT Francesc Robert 

QBASKET SANT CUGAT Xavier Martinez 

SANT CUGAT CREIX Albert Salarich 

TEAMPARTNERS Xavier Requeno 

UNIÓ ESPORTIVA SANT CUGAT Eduardo Ferrer 

REGIDOR D’ESPORTS Eloi Rovira 

CAP DEL SERVEI D’ESPORTS Marisa Santamaria 

DIRECTOR DE L’ÀMBIT DE BENESTAR 
I CIUTADANIA 

Xavier Codina i Grossmann 

PERSONAL TÈCNIC MUNICIPAL Bernat Domènech Canals 

PERSONAL TÈCNIC MUNICIPAL Francisco García de Miguel 

SECRETARIA DELEGADA Amelia Castellanos 

 
Actua com a Secretària-delegada la Sra. Amelia Castellanos Fernández. 
 
 
 



 

 

ORDRE DEL DIA 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió plenària del CSE del 12 de gener de 
2016. 
2.- Pla estratègic de l’Esport. 
3.- Inversions 2016. 
4.- Avantprojecte del pressupost 2017. 
5.- Presentació del seminari de mestres d’educació física de Sant Cugat. 
6.- Ciutat del Bàsquet Català. 
7.- Candidatura Ciutat Europea de l’Esport 
8.- Torn obert de paraules. 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Saluda i dóna les gràcies per 
l’assistència als membres del Consell Sectorial d’Esports.  
 
Passa al punt 1 de l’ordre del dia. 
 
1. APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL C.S.E 

DEL 12 DE DE GENER DE 2016. 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Demana si algú té alguna 
cosa a dir al respecte. La dóna per aprovada. 
 
Passa al punt 2 de l’ordre del dia. 
 

2. PLA ESTRATÈGIC DE L’ESPORT. 
 

SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Presenta al SR. JORDI 
VIÑAS (ITIC) i agraeix a totes les entitats els seu esforç durant aquest any en les 4 
sessions del Pla Estratègic. 
 
SR. JORDI VIÑAS (ITIC): Saluda i agraeix també la col·laboració a totes les entitats. 
Passa a fer una presentació de Power Point (adjunta) sobre el Pla Estratègic de 
l’Esport (concreció de propostes) explicant les seves 3 fases: 
 

1. Resum de la diagnosis 
2. Plantejament dels objectius estratègics. 
3. Proposta de projectes a implementar. 

Un cop finalitzada l’exposició del Pla Estratègic demana a les entitats que fins el 15 de 
gener aportin idees via correu electrònic o mitjançant una reunió. Diu que qui te la 
responsabilitat d’implementar el Pla estratègic és finalment el servei d’Esports i l’equip 
de govern però que ells estan desenvolupant des del punt de vista del text formal 
aquests projectes. 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Dona les gràcies al SR. 
JORDI VIÑAS (ITIC. Comenta que s’ha fet molta feina els darrers mesos i que ja es 
farà arribar des del servei com es procedirà a partir d’ara per recollir les propostes 
d’aquests 5 objectius, de fet ja s’ha rebut alguna proposta per part d’un col·lectiu de 
clubs de la ciutat. S’intentarà prioritzar o agrupar les peticions per interessos comuns i 
els aniran convocant per desenvolupar aquests objectius. Són projectes amb molta 
transversalitat però intentaran desenvolupar-los amb el millor consens possible. Diu 



 

 

que encara no s’ha acabat la feina i que això només és un punt d’inflexió. Tenim el 
document base amb els objectius i ara s’ha de concretar amb les accions i els 
objectius que estan supeditats a altres accions. Això ha anat molt be per fer una 
diagnosis i un mapa conceptual del que està passant a la ciutat i dona molta força i 
informació per als projectes que s’afrontaran en breu. 
Demana si hi ha alguna reflexió o comentari. 
 
SR. ALBERT SALARICH, SANT CUGAT CREIX: Felicita per la feina feta i pregunta si 
a partir del document de proposta que es va enviar a partir del document que es va 
rebre el divendres és amb el que es començarà a treballar i veure com es pot 
estructurar. 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Respon que des del servei 
es passarà proposta de com fer arribar les vostres propostes per poder-les organitzar, 
fer una planificació de treball, en un termini de 15 dies fins el 15 de gener. s’agruparan 
per temàtiques i passaran la planificació del treball. La participació està oberta a 
tothom i el treball es farà entre tots. 
 
SR. JORDI VIÑAS (ITIC): Comenta com a anècdota que aquest document ja parteix 
del mateix teòric de Canadà adaptat a Sant Cugat.  
 
SR. ALBERT SALARICH, SANT CUGAT CREIX: Comenta que no coneixien aquesta 
proposta però que els sembla interessant. 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Agraeix SR. JORDI VIÑAS 
(ITIC) la seva intervenció. Passa al punt 3 de l’ordre del dia. 
 
3. INVERSIONS 2016. 
 

SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Comença dient que el 2016 
s’ha tancat amb una execució del 99,74 % del pressupost. Diu que estan orgullosos 
d’aquesta xifra perquè de vegades no és fàcil assolir aquesta execució i per tant vol 
agrair a tots els tècnics dels servei d’Esports i d’altres ja que les Àrees treballen de 
forma molt transversal. 
 
Algunes inversions ja estan fetes i d’altres estan per fer però formen part del 
pressupost del 2016. 
 
Com a resum: 
 

 Condicionament pista esportiva Jaume Tubau per a la pràctica de l’hoquei 
patins. 

 Condicionament espais CF Mira-Sol 

 Reparació goteres gimnàs Escola la Floresta 

 Remodelació de les portes Pav Valldoreix 

 Paviment de la Sala de Tennis de Taula 

 ALTRES ACTUACIONS I MILLORES A LES INSTAL·LACIONS per import de 
62.172 € 

 

Passa al punt 4.  



 

 

 

4. AVANTPROJECTE DEL PRESSUPOST 2017. 
 

SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Passa la paraula a la Marisa 

Santamaría, cap del Servei d’Esports. 

 

SRA. MARISA SANTAMARIA, CAP DEL SERVEI D’ESPORTS: Pel que fa al 
pressupost, aquesta és la comparativa del 2016-2017. 

 

PRESSUPOST 2016 – 2017 

 

2016 2017 

1.419.387,10 € 3.179.599,78  € 

 

PRESSUPOST 2016 2017 

ORDINARI 

INVERSIONS 

1.156.387,10 € 

263.000 € 

1.218.983,78 € 

1.960.616,00 € 

 

PRESSUPOST 2016 - 2017 SERVEIS I INSTAL.LACIONS 

 

OMET 

2016 2017 

342.792,4 € 354.792,45 € 

 

ZEM JAUME TUBAU, GUINARDERA I CAN MAGÍ 

2016 2017 

260.000,00 € 275.500 € 

 

PISCINES ESTIU 

 

2016 2017 

58.000,00€ 102.000 € 

 

PRESSUPOST 2016 - 2017 - SUBVENCIONS 

 

SUPORT A ENTITATS ESPORTIVES I CENTRES EDUCATIUS 

 

2016 2017 

181.740,00€ 251.892 € 

 

 

 



 

 

PRESSUPOST 2017 - INVERSIONS 

 

- PAVELLÓ PAV 3 ZEM LA GUINARDERA – 4.196,956,59 € 

- CIRCUIT DE SALUT AMB APARELLS DE MANTENIMENT FÍSIC – 45.000 € 

- PAVELLÓ PAV 1 NOU INSTITUT LEONARDO DA VINCI - 780.00,00 € - 

390.000 € a 2017 

- COBERTURA DE LA PISCINA DEL PARC CENTRAL - 250.000 € 

- VARIS INSTAL·LACIONS ESPORTIVES 50.616 € 

 

PRESSUPOST 2017 – INVERSIONS DIPUTACIÓ 

 

- FINALITZACIÓ PAV 3 LA GUINARDERA – VESTIDORS – 860.000 €  

- GESPA  ARTIFICIAL SANT FRANCESC – 230.000 € 

- VESTIDORS ZEM JAUME TUBAU – 480.000 € 

- COBERTA DE LA PISTA DE LES PLANES – 430.000 € 

- ZEM MIRA-SOL – 1.000.000 € 

- TOTAL - 3.000.000 

 

SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Demana si hi ha alguna 
pregunta. 

 

SR. DIMITRI DE FRANC: Comenta que hi ha problemes de calefacció al pavelló de la 
Floresta i demana si hi ha alguna partida pressupostària. 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Diu que no hi ha calefacció i 
que s’han de tenir en compte diverses coses: Aquest any 2017 no hi ha partida 
pressupostària per aquest element perquè fruit del treball del Consell Sectorial 
d’Esports es va prioritzar i garantir la pràctica esportiva i el 80% de les xifres son per a 
la pràctica esportiva (gespa, terratzos, equipament que és directament per a la pràctica 
esportiva) i ara estan començant a abordar els serveis i confort de l’equipament. 
Encara hi ha feina per endavant i també una doble dificultat: l’origen de la pista, que és 
un equipament esportiu que era a l’aire lliure, primer es fa una cobertura parcial, 
després un tancament, i tot això dificulta la instal·lació d’un sistema de calefacció 

sense comprometre la viabilitat tècnica del parquet del paviment. Per tant es requereix 
un estudi i una inversió importants i a més s’ha treballat la proposta d’obtenció 
d’energia a la zona amb més transversalitat. Hi ha una escola bressol, una de primària 
i un centre esportiu i la idea seria desenvolupar un sistema de calefacció biomassa 
que donés servei a tots. Els agradaria poder-ho fer a mig termini però no està previst 
pel 2017.  
 

SR. ALFREDO BERGUA, GRUP PP: Diu que també vol parlar sobre la Floresta però 
abans vol fer menció a que en el primer punt de l’ordre del dia s’ha aprovat un acta en 
la que es recollia l’aprovació del pressupost 2016. En aquell moment ell va fer una 
intervenció en la que demanava que es fes arribar a tots els membres del Consell amb 
temps per tal de poder-s’ho estudiar abans. Aquesta proposta la va recollir el Sr. Eloi 
Rovira de cara al 2017 i no s’ha fet. El Sr. Xavier Codina també es va comprometre a 
fer-ho i estem igual. S’ha hagut de buscar la vida a través del seu grup municipal i té el 
pressupost desglossat però segur que totes les persones que ens estan escoltant aquí 
no. Aquí s’han dit moltes xifres globals però no s’ha entrat en detall. Hi ha una sèrie de 
qüestions que volia fer menció. Agraeix que es doni compliment a la moció del Partit 
Popular que  va ser aprovada per unanimitat sobre els vestidors Guinardera. Agraeix 
que es reculli una partida de nous ajuts i beques d’infants i joves que suposa que és 



 

 

un acompliment de la moció que es va aprovar també a instància seva respecte als 
ajuts a nens de famílies amb poc recursos. L’únic és que la partida de 2.000 € li 
sembla bastant insuficient. A continuació demana aclariment en relació als convenis  
2017 que en relació al 2016 hi ha 2 clubs baixada important. 
Baixa de 16.000 a 9.500 € 
Baixa de 11.000 a 6.000 €. 
Fa referència als problemes de la Floresta, la proposta estava valorada en 270.000 € 
amb un termini de18 mesos execució de l’obra. Demana què hagués passat si hagés 
sortit perquè de fet el seu grup ha presentat una al·legació per què s’incorpori aquesta 
obra. Si hagués sortit aquesta partida com a guanyadora tot això que ha s’ha dit li xoca 
perquè és una proposta que s’ha estudiat i s’ha fet un pressupost i per tant ja està 
quantificada i amb una execució de 18 mesos pot ser bianual. Reitera que de cara a 
properes edicions que el pressupost arribi a tothom. 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Diu que ha de respondre dos 
coses: una és el tema de la Floresta perquè si hagués sortit evidentment aquesta 
valoració no l’han fet des del servei d’Esports sinó la persona o col·lectiu que feia la 
proposta per tant haurien d’haver aprofundit en el cas que hagués sortit si realment 
contemplava totes les dificultats tècniques que estan recollides. Que evidentment si 
hagués sortit la partida pressupostària l’haguessin fet, perquè al igual que hi havia 
aquests 45.000 € per fer això que surten d’una partida que no és la d’esports doncs si 
hagués guanyat aquesta proposta s’hagués hagut de desenvolupar fent les 
consideracions des-del servei tècnic per tal que el projecte fos viable. D’entrada no 
coneix el detall o què contemplava exactament el projecte, si només era instal·lar la 
caldera i tirar tub, no sap fins quin punt tenia en consideració els temes d’eficiència, de 
tancaments, però si hagués sortit s’hagués treballat evidentment. Quant a l’al·legació 
ja els respondran qui pertoqui. I pel que fa a les partides quan redacten l’avantprojecte 
de pressupost de 2016 fan una estimació en base al que s’estava treballant els darrers 
anys però mancava la concreció del treball que han fet amb els consultors per donar-li 
una realitat al conveni més aproximada. Aquí pot haver una davallada o augment. Diu 
que va haver una errada en el pressupost inicial del 2016 que es va corregir en la 
redacció de l’execució del pressupost del 2016. Passa la paraula al Sr. Xavi Codina 
que també va estar al procés. 
 
SR. XAVIER CODINA, DIRECTOR DE POLITIQUES SOCIALS, HABITATGE I 
ESPORTS: Diu que no coincideix el pressupost inicial perquè deu estar comparant el 
pressupost del 2016 amb el 2017, no l’executat en el 2016. Les xifres executades dels 
convenis signats al 2016 no coincideixen amb el pressupostat inicialment perquè es va 
fer una previsió econòmica, un procés de consultoria amb l’empresa Set Mars i es van 
rectificar aquestes xifres. Per tant els convenis no tenen davallada però si que és cert 
que en el pressupost inicial es veu la diferència però s’hauria de mirar el pressupost 
real de l’execució. 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Afegeix que la xifra real que 
han rebut les entitats és superior a l’any anterior. Diu que la xifra que han posat és una 
xifra directa perquè estan treballant el tema de suport i de conveni i partida. Això es 
pressupost nostre però també s’ha de tenir en compte que hi ha tot un suport des de 
l’oficina i des-de Serveis socials que son partides diferenciades que també donen 
suport a les famílies que no tenen recursos per poder fer la pràctica esportiva i tots 
aquests conceptes que treballem amb el conveni que és un document  viu que 



 

 

preveuen poder augmentar aquest suport via conveni en el cas de que els clubs els 
presentin realment una situació precària d’algunes famílies que es pugui demostrar i 
es pugui fer un ajut directe. 
 
Passa al punt 5 de l’ordre del dia i passa la paraula al Bernat Doménech, tècnic del 
Servei d’Esports. 
 
5. PRESENTACIÓ SEMINARI MESTRES EDUCACIÓ FÍSICA DE PRIMÀRIA  

 
BERNAT DOMÈNECH, TÈCNIC DEL SERVEI D’ESPORTS: Presenta a en Xavi i en 
Raul, mestres i representants del Col·lectiu del Seminari de Mestres d’educació física 
de Sant Cugat i els convida a que expliquin en què consisteix el seu col·lectiu, els seus 
objectius i projectes, els seus sistemes de treball que son innovadors. Els passa la 
paraula 
 
XAVI, COL·LECTIU DE MESTRES D’EDUCACIÓ FÍSICA DE SANT CUGAT: Es 
presenten i comenten que aquest col·lectiu el va formar un grup de mestres que es 
reunien i en el curs 2007-2008 es va reconèixer un grup de treball de mestres 
d’educació física. Actualment malgrat que és un grup obert a totes les escoles el 
conformen les 11 escoles públiques de Sant Cugat amb un representant com a mínim i 
es troben un cop al mes. Van veure que la societat demandava una educació física 
diferent i el principal objectiu va ser fer una revisió de la metodologia i de l’eina de 
treball que tenien. Tot això va comportar establir una metodologia més innovadora que 
es resumeix en cooperació i innovació. És una eina important per incloure a tots els 
nens amb la diversitat que actualment viu el poble. Això va comportar establir unes 
unitats didàctiques amb unes metodologies definides, establir relacions amb algunes 
entitats del poble com els Gausacs i el Club Senglar, de manera que a 4t. De primària 
es fa una unitat didàctica de castellers i una altra d’orientació i s’ha donat el cas que 
l’anxaneta ha sortit d’alguna de les escoles i d’aquestes activitats i bàsicament a part 
d’anar revisant aquest currículum i metodologies, tot aquest treball que van fent dia 
rere dia es resumeix en una trobada que avarca un gran volum de nens (uns 500) a 
final de cada cicle. A 2n es fa una trobada d’activitats cooperatives, a 4t. es fa una 
trobada d’orientació que organitza el grup de treball i el Club Senglar d’Orientació i a 
6è es fa una trobada d’Atletisme a la Guinardera. 
Passa la paraula al Raul Romero, mestre de l’Escola Collserola. 
 
RAUL ROMERO, MESTRE DE L’ESCOLA COLLSEROLA I MEMBRE DEL 
COL·LECTIU DE MESTRES D’EDUCACIÓ FÍSICA DE SANT CUGAT: Saluda i 
explica que van iniciar aquest projecte en el 2007, perquè creien en els valors de 
l’educació física, la inclusió de l’aprenentatge cooperatiu, i veuen que aquests valors 
actualment estan a la societat de manera més ordinària i té coherència el que estan 
fent a les escoles amb el que s’estan trobant: una gran diversitat d’alumnes amb i 
sense discapacitats que han de tenir el dret i l’oportunitat de fer esport amb els seus 
iguals. Son un grup de referència actualment a nivell comarcal i a nivell de Catalunya 
perquè és la única ciutat on participen les 11 escoles públiques i això implica que tots 
els alumnes de les escoles públiques de Sant Cugat de 2n, 4t i 6è es troben per fer 
activitat física, i això és una situació innovadora. 
Objectius de futur: Tenen el neguit de que el pas a secundària està en una situació 
inestable i volen donar continuïtat a aquest projecte. D’altra banda l’esport extraescolar 
els preocupa perquè si bé és cert que són les mateixes instal·lacions i alumnes no hi 



 

 

ha aquesta coherència entre el que es fa a educació física i el que es troben a les 
activitats extraescolars. Tot i que és cert que de mica en mica estan fent cursos de 
formació com a mestres especialistes en inclusió i aprenentatge cooperatiu a mestres i 
a monitors extraescolars per què puguin incloure alumnes amb discapacitat o altres 
tipus d’alumnat. Concretament tenim el cas d’un alumne de 3r de primària usuari de 
cadira de rodes que està participant gràcies a l’OMET i a PAIDOS en l’esport ordinari 
de bàsquet, i que som una ciutat pionera juntament amb Barcelona perquè en cap 
ciutat més d’Espanya es dona aquesta situació d’inclusió real on una persona usuària 
de cadira de rodes juga amb els seus iguals encara que no vagin en cadira de rodes i 
poden jugar a bàsquet i competir en la seva ciutat. 
Per últim un altre procés d’investigació en el que estan es que fa un mes els ha arribat 
el nou currículum d’educació física per part del Ministeri i justament te molta 
coherència amb això que estan dient des de fa molts anys. Llavors des-d’aquí si que hi 
ha aquesta coherència entre educació física i la llei i ara podem anar tots plegats 
perquè veuen que la feina està ben feta. Conviden a tots a participar.  
No busquen una competició entre escoles perquè cada activitat participen com a grup i 
cada grup està composat per diferents nens de les diferents escoles. Creu que és 
interessant dir que tenen un volum molt important d’alumnes a secundària que 
necessiten una resposta esportiva. És cert que Sant Cugat dóna una bona resposta a 
nivell federatiu però hi ha un altre paquet molt gran d’altres persones que volen fer 
esport pel tema de fer esport, per salut o pertànyer a un grup. Creuen que a Catalunya 
hi ha una mancança molt important i que poden incorporar i participar per arreglar 
aquesta situació. 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Agraeix la seva participació i 
la seva iniciativa i demana a les entitats que contactin amb ells per desenvolupar les 
seves pràctiques esportives. I que tot aquest projecte de la secundària tingui aquest 
punt de vista. Demana si estan registrats i perquè formin part del consell i de les taules 
de treball. 
 
Abans de passar la paraula al Bernat Domènech, comenta la candidatura de la Ciutat 
Europea de l’Esport, que l’any vinent serem seu de la Ciutat del Bàsquet Català i que 
també tindrem el segell de la Ciutat del Turisme Esportiu. Està molt avançat el 
reconeixement d’alguns dels equipaments i esports del municipi, i agraeix la 
col·laboració de l’Albert, i també el Catàleg Esportiu que fa uns mesos es va presentar 
per promoure la ciutat a nivell empresarial, tecnològic i ara amb un catàleg esportiu per 
poder posar en relleu totes les instal·lacions i les entitats del municipi de cara a les 
federacions, clubs, perquè en els darrers anys han hagut molts clubs i federacions que 
han vingut a fer molt ús de les nostres instal·lacions, i és una manera de enriquir i tenir 
més contactes amb equips i federacions. 
 
Passa la paraula al Bernat Domènech. 
 
6. CIUTAT DEL BÀSQUET CATALÀ 2017 
 

BERNAT DOMÈNECH, TÈCNIC DEL SERVEI D’ESPORTS: Explica que estan 
treballant des-de fa uns mesos amb ser la seu de la ciutat Catalana del Bàsquet 2017. 
S’ha arribat a aquest acord amb la fundació del Bàsquet Català. Passa una 
presentació molt breu: 
 



 

 

Què significa? 

 

• Visibilitzar el bàsquet en el municipi 

• Possibilitat d’organitzar esdeveniments importants 

• Promocionar el bàsquet a tots els nivells 

• Millorar els coneixements dels equips tècnics i esportistes 

 

 

Comissió 

 

• Qui en forma part? 

• Membres dels clubs de bàsquet de la ciutat 

• Representants de l’OMET 

• Persones destacades del món del bàsquet i l’esport local 

• Sant Cugat Actiu 

• Àrea d’Esports Municipal 

 

Logotip 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Activitats 

 

• Tornejos i campionats 

• Clínics per a personal tècnic  

• Tecnificacions per a esportistes 

• Xerrades 

• Vessant solidària 

• Activitats inclusives i integradores 

• Exposicions 

• Activitats a les escoles amb la col·laboració del comerç local 

 

 

7. CANDIDATURA CIUTAT EUROPEA DE L’ESPORT 2018 
 

Què significa esdevenir ciutat europea de l’esport? 

 
… ser ciutat europea serà el que la ciutat, la societat i les seves entitats vulguin que 
sigui… (Álvaro González, Regidor d’esports de Getxo) 
Visibilitat de l’esport i les activitats físiques a tots els nivells de la ciutat 



 

 

Promoció de l’esport com a eina d’hàbits de vida saludable. Potenciació de les 
polítiques de ciutat 
Organització d’esdeveniments que ajudin al posicionament de la ciutat 
Visibilitat i reconeixement internacional 
Compartir experiències amb d’altres ciutats membres 
 

Procés per esdevenir Ciutat Europea 

 
Hem fet la carta de petició a l’associació ACES Europe - 
http://www.aceseurope.eu/index.php/en/  

1. Hem de preparar un projecte de candidatura per formalitzar el procés 

2. Rebrem a les persones de l’Associació (ACES) que analitzaran les condicions 

de Sant Cugat per esdevenir Ciutat Europea – Abril/Maig 2017 

3. Comunicaran la decisió final – Juny/Juliol 2017 

4. En cas que sortim escollits, preparació del què farem durant l’any 2018 

 I per tot això… 

 Es crearà una comissió de seguiment de la candidatura, i, si és el cas, del 

projecte! 

SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Diu que escoltar les 
experiències de dimecres va ser molt interessant perquè al final si presentem aquesta 
candidatura és per què acomplim amb els requisits que es demanen però volen que 
això sigui una oportunitat per què tot l’esport de Sant Cugat treballi de manera 
transversal i conjunta. Volen visualitzar que com a municipi i administració promovem 
els hàbits saludables de l’activitat física, tots els valors. Des-de l’administració som 
pioners en tot aquest aspecte per tant tenim una base molt sòlida. S’ha de 
desenvolupar un calendari d’activitats que contempli tot el que estem fent i alhora 
neixin nous projectes que puguin tenir continuïtat en el temps per poder atraure 
esdeveniments de manera més constant. En breu ens posarem a treballar perquè al 
2017 hem d’afrontar la Setmana Europea de l’Esport a la que se li vol donar la 
importància que te i servirà de prèvia per a la Ciutat Europea del 2018. Demana a les 
entitats, Clubs i associacions que es facin seu el projecte per tal de poder organitzar 
coses de cara  a que Sant Cugat vibri de manera especial a través de l’esport 
 
TORN OBERT DE PARAULES. 

 
SR. ALFREDO BERGUA, GRUP PP: Respecte a la Setmana Europea de l’Esport 
demana que tinguin present que s’ha de presentar el projecte i sol·licitar-ho i que això 
és ràpid perquè si no, no podran optar als fons europeus, que serà a principis de l’any 
vinent 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Diu que ho tenen present. 
Abans de continuar dona una notícia i és que estem en el procés final de selecció d’un 
tècnic o tècnica d’esports que ens ajudarà a donar un millor servei a l’àrea perquè el 
volum de la ciutat és intens. Que les entitats són molt actives que requereixen del 
nostre suport constantment per desenvolupar totes les activitats i per tant volem 
millorar aquesta atenció a les entitats i esperem que amb aquesta persona puguin 
millorar el dia a dia amb les entitats i serveixi per afrontar els reptes. 
 
SR. FRANCESC: Respecte a la construcció del pavelló de la Guinardera pregunta si 
ha hagut algun contratemps i per quan esta prevista la finalització 
 

http://www.aceseurope.eu/index.php/en/
http://www.aceseurope.eu/index.php/en/


 

 

SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Diu que en principi estan 
dins de termini. Malgrat les pluges la obra avança amb normalitat i per contracte l’obra 
s’hauria d’entregar al setembre del 2017. A priori està anant tot sobre la marxa i ja 
s’està fent la previsió per la propera temporada 2017-2018. 
 
SR. ALFREDO BERGUA, GRUP PP: Diu que des del darrer Consell d’Esports que va 
ser el 12 de gener s’ha produït la jubilació del Sr. Ferran Dominguez i que estaria be 
que el Consell d’Esports li mostrés el seu agraïment per la tasca realitzada durant els 
anys que ha estat a l’Ajuntament de Sant Cugat. 
 
SR. ELOI ROVIRA I CAMPOS, REGIDOR D’ESPORTS: Diu que li faran arribar. Com 
a àrea ho van fer en el seu dia però és cert que li poden fer arribar aquest agraïment 
des del Consell. 
 
El Sr. Eloi Rovira agraeix l’assistència a tots i totes, diu que tenen reptes molt 
importants per endavant i desitja un bon Nadal, bones Festes i que agafin forces pel 
2017. 
 
Quan són les 20:42 h en el lloc i data a dalt indicats, s’aixeca la sessió, de la qual, com 
a secretaria-delegada, estenc aquesta acta. 
 
Sant Cugat del Vallès, 20 de desembre de 2016 

 
 


